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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2014/15:377 Infrastrukturministerns syn på Bromma flygplats 

Bromma flygplats utgör i dag en viktig komponent i det svenska transportnätet. 
År 2013 reste 2,28 miljoner resenärer via Bromma flygplats. En nedläggning av 
Bromma flygplats skulle tydligt försämra tillgängligheten i Sverige, då Arlanda 
saknar kapaciteten för att kunna ta emot en överflyttning av de berörda flygen.

Flera orter i Sverige riskerar att skäras av från Stockholm och på det sättet även 
från omvärlden ifall flygplatsen avvecklas. Riksdagen har även gett regeringen 
ett tillkännagivande om att den inte ska tillsätta en förhandlingsperson för att 
avveckla Bromma flygplats.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga:

 

Anser statsrådet Anna Johansson att Bromma flygplats ska avvecklas?

………………………………………

Edward Riedl (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2015-03-31
Besvaras senast
2015-04-08 kl. 12.00


